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MINNESANTECKNINGAR FRÅN BOENDETRÄFFEN 230419

Styrelsen informerar:
OVK (obligatorisk ventilationskontroll) och byte av radiatorventiler är 
på gång- det kommer att behövas åtkomst till alla lägenheter för att 
kontrollera ventilationen. Mer info kommer när det är dags.

Våra bänkar är nu renoverade och uppställda utanför portarna.

Det är färdigmålat på vind och i cykelrum.

Årsstämman kommer att äga rum i Brf.Kolarängens lokal. Vi tar 
gärna emot nya medlemmar i styrelsen. Meddela valberedningen vid 
intresse.(se anslag i portarna).

Vi har fått anmärkningar på skyddsrummen. Vi kommer att behöva 
vidta en del åtgärder, men framför allt är städning av källarförråden 
är nödvändig. Vi avvaktar med extra containrar tills det är dags.

Frågor från boende:
Förslag att se över och ev. lägga in bilagorna till förra 
årsmötesprotokollet på hemsidan.- Det ska vi göra.

Fråga om vad ljusslingorna i träden kostar i drift.-Vi ska se över 
vilken typ av belysning som är mest kostnadseffektiv och även en 
rutin för upptändning och nedsläckning av belysningarna.

Samtal om gemensamt elavtal.- Vi hänvisar till en kommande 
motion på årsmötet.

Planering för laddstolpar. - Vi håller på att sondera terrängen för 
laddstolpar. Vi måste i samband med det också ta hänsyn till nya 
regler för sophantering. Samtal med kommunen pågår.

Samtal om vattenförbrukningen.- Den har ökat i pris. Vi ber alla 
boende att ha det i åtanke och inte slösa i onödan.
Vid ett stambyte kan man sätta in vattenförbrukningsmätare.
Undvik att duscha på vägg i originalbadrum för att undvika 
fuktskador.
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Ett stort tack till ”tisdagsfikagruppen” som förgyllde vår kväll med 
finfika.
/Styrelsen
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